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Skrivelse 

Inrätta livesända stadsdelsnämndssammanträden 

När denna skrivelse skrivs är vi mitt uppe i en pandemi, en pandemi som 
fått oss alla att både tänka och ställa om. De som kan jobbar hemifrån, och 
varje dag lär vi oss nya digitala lösningar på hur vi kan mötas. 

Det är just nu mer än någonsin tydligt att stadsdelen behöver livesända 
mötena. Detta för att upprätthålla lokaldemokratin, och göra mötena mer 
tillgängliga för de medborgare som inte har möjlighet att närvara och lyssna 
och ta del av de åsikter som görs. I Stockholm kommunfullmäktige går det 
för alla stockholmare att följa debatten hemifrån. En livesänd 
stadsdelsnämnd skulle dessutom ha stor betydelse för framtiden, då det 
förslagsvis skulle kunna arkiveras för alla de forskare, statsvetare mm som 
skulle ha nytta av materialet. 

Förslagsvis skulle en sådan sändning ske i samarbete med gymnasieelever 
som studerar media och kommunikation, för att kunna ge eleverna ett första 
mediejobb att skriva upp på Cv:t. 

Med bakgrund av ovanstående ställer sig Vänsterpartiet följande frågor:  

 
• Finns det planer på att starta livesändningar av nämndens 

sammanträden? 
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